
 
 

 

 

   

Public Bank (Hong Kong) Limited 

Announcement 

 

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) announces that in view of the latest 

condition of Novel Coronavirus infection and the protection of the health of its 

customers and staff, To Kwa Wan Branch is temporarily closed until further notice. 

 

Customers who would like to use our banking services are advised to use the Bank’s 

Net Banking / Phone Banking or ATM, or to visit another branch. The Bank apologizes 

for any inconvenience caused. For information or assistance, customers can call the 

Bank’s Customer Hotline at (852) 8107 0818. 

 

Public Bank (Hong Kong) Limited 

4 December 2020 

 

大眾銀行(香港)有限公司 

通告 

 

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)宣布因應新型冠狀病毒肺炎的最新情況

及保障客戶及員工的健康，土瓜灣分行現已暫停服務直至另行通知。 

 

客戶如需使用銀行服務，除可使用本行的網上理財、電話理財或自動櫃員

機，亦可親臨本行其他分行辦理。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此

致歉。客戶如有查詢或需協助，請致電顧客熱線：(852) 8107 0818。 

 

大眾銀行(香港)有限公司  

2020年12月4日  


